

Gildeting i Sct. Georgs Gildet Fortunen (Fortungildet) onsdag d. 9. marts 2022 kl. 19 i Fuglevad Vandmølle

1. Valg af dirigent: John Marott
2. Valg af referent. Ole Iversen

3. Gildemesterens beretning for 2021 ved Ole Iversen

Der har naturligvis været en del aflysninger henover året, men jeg er glad for initiativer som Lene laver så som Petanque og Klaus inviterer til vandretur for at samle os – på tværs. Gildehal i juni sidste år i Madpakkehuset i Geels Skov, var en dejlig aften – rent symbolsk var det lige som kørne som blev sluppet ud efter vinter – kåde og glade alle have fået 2. stik (dog var vi 4 meget unge som måtte vente lidt). Peer kom til fra Birkerød.

Jule-arrangement på trods af nye corona-tilfælde blevet reddet ved take-away, for dem som havde behov for afstand. God løsning efter ude bål og vi andre holdt en hyggelig afstand sammen med jule-menuen.

4. Behandling af indkomne forslag:

a. tilskud til Spejdermuseum i Gentofte (Dorte og Susanne): *Til Fortungildets Gildeting den 9. marts 2022 Som det nok er de fleste bekendt, har DDS for ca. 2 år siden lukket museet, da man ønskede at bruge lokalerne til noget andet. På det senere korpsrådsmøde blev det vedtaget, at der skulle findes et andet lokale. Det har af flere grunde trukket ud, men nu har man fået et godt lokale af Gentofte Kommune, der betaler huslejen. For at få tingene til at fungere, var det nødvendigt, at der blev oprettet en forening, bl.a. for at man kan søge diverse tilskud og fonde. Foreningen "Spejder før og nu" er oprettet, og det blev afholdt en generalforsamling den 8. februar, hvor vi deltog. Naturligvis skal der flere penge til, og derfor betaler medlemmerne 250.00 kr. om året til foreningen, hvor alle kan være medlemmer, og man må gerne være flere. Derfor indstiller vi til dette Gildeting, at vi giver f.eks. 5.000 kr. til foreningen, og det kunne f.eks. være fra Loppepengene. Susanne og Dorte*

Dorte orienterede om, at de nye lokaler er i Gentofte Kommune, Ejvindvej/skovshoved. Musset er blevet til en forening og Gentofte Kommune stiller lokale til rådighed. Og de frivillige glæder sig til at få de deponerede ting tilbage fra SpejderSport som har opbevaret dem.

Simpelt flertal (alle) tilsluttede sig – at støtte foreningen med 5.000. kroner

b. Tilskud til køb af telt til Hotelt på SL2022 (jesper) - bortfalder da Hotelt melder at de har for mange telte nu.

Forslag fra eventuel flyttet op under punkt 4c

c. Donation af vores loppemarked indtægt

Det er forslag om at vi giver halvdelen af salget på lørdag til nødhjælp i Ukraine gennem WAGGGS.

Karsten indstillede til at vi donerer hele vores andel til nødhjælp.

Der var en dialog om 50/50 med evt. Andre nødhjælpsorganisationer, og Peer fortalte kort omkring Folkekirkens Nødhjælp som samler ind søndag, Danmark samler ind lørdag i tv, tror vi nok.

Ved afstemning besluttede vi at hele vores andel gives via pigespejders verdensforbund

5. Gildemesteren fremlægger planer for den kommende periode – ved Ole Iversen

Fødselsdags-udvalget holdt møde inden gildetinget om huskede os på tilmelding nu inden den 15. marts.

Vi skal afholde distriks-gildehal den 8. juni men mangler pt. Et sted. Madpakkehuset i Geels er optaget, Fulgevad Mølle er optaget. Ole har spurgt Fortunen/Knudepunktet, Nejlinge blev foreslået.

Der er lavet et forslag til nye grupper og vi holder en gildehal i september, som opstart efter SL2022.

Følgende Grupper er vedtaget

Ny gruppe 1: Jette – Karsten, Lene-Klaus, Uffe, Henrik, erik T, Peer

Ny gruppe 2: Jørgen-Susanne, Charlotte, Ole C, Jesper, Steen B, Tom, Dorte

Ny Gruppe 3:Christa-John, Hannibal, Ole I, Lis, John H, Vivi, Allan, Martin

Ny gruppe 4:Lone-ole, Torben-Kirsten, Bente, Narian, Vibeke, Lisbet, Erik L

Vi hører nok mere (septemner 2023)

6. Skatmesteren Martin Hansen fremlægger det reviderede regnskab 2020 og 2021 til godkendelse

Martin udleverede regnskab for 2019, som var revideret, inden forsamlingsforbuddet blev indført.

(Både gildeting 2019 og 2020 blev en form for on-line møde, med dodelgodkendelse og blot beretning og fortsættelse af gildegrupper ref) Regnskab 2020 og 2021 er lavet i året og revideret i år.

Vi har i 2021 fået tilskud på 100 kr. Pr. medlem fra Landsgildet til opstart efter corona.

Regnskaber blev godkendt

7. Skatmesteren fremlægger forslag til budget og kontingent for 2022.

Der er penge til distriksgildemøde for GM selvom budget er O og der er tidligere sat penge af landgildeting.

Budget blev godkendt.

8. Orientering fra udvalg:

a. *Frimærkebanken* – Charlotte, skal på vægten, Tom siger at der er afleveret 12 kilo. Charlotte har dyb respekt for Tom arbejde i de 3 måneder hun har været ny chef for vores firmærkebank og har ros med tilbage til Tom fra bank-chefen.

b. *Kegleaften* – Susanne, kegle aften blev naturlig nok aflyst da Torben gik bort. Vi har sendt en blomst og mon ikke vi kan hjælpe med en afvikling af kegleaften 2023

c. *Himmelekspressen* – Ole C. Både Klaus og Karsten fortalte kort om himmelsekspressen, og deres opfriskede lokaler og ny leder, med fokus på formidling bl.a. via Facebook. Et aktivt bestyrelsesmedlem har også fået hold på sponsering mv. Alle beborer har faktisk undsluppet Conora. Det er stadig muligt at få vagter – spørg udvalget.

d. *Læselaug* – Bente. De er 5 som læser bøger og hører nu også lydbøger, for at få de aktuelle bøger.

e. *Mølleåsejladsen* – Ole C. Har været aflyst i 2021 pga. Under 10 både som tilmeldte.

f. *Loppelaug* – Jesper, lige i denne uge jobber vi alle med loppemarked. Vores uge i Maj er tilgået en anden forening. Så der vil være et fællessalg i juni og de forventer sommerlukket i juli. 14.dagessalg er nok også løsningen i efteråret. Containerpladsen lukker i en periode 2023-2024 men salgsstedet bevares.

I forhold til Ukraine, så har Gladsaxe kommune stillet 3 lejligheder til rådighed, som søges møbleret via Genbrugslopperne, og det giver en ekstra tjans på lørdag evt. Søndag. Peer tager en ekstra trailer med lørdag.

g. *Samråd* - Ole J. Det er næsten et år siden der sidst har været et BUS-møde men der er lige indkaldt til et.

h. *Friluftsråd*: Ole J. Der er oprettet lokalbestyrelse (Storkøbenhavn Nord) som heldigvis består af tidligere meget aktive personer, så kontaktpersonerne inviteres nu til et årlig arrangement. Det forhinder os ikke i at stille et forslag til friluftsrådet, hvis vi har et projekt eller lign.

i. *Husudvalg*: Dorte (Dorte trækker sig) Bente har hentet de fleste ting fra vores depot og mødelokale på 1. sal.

Der er ingen tvivl om, at huset sættes til salg når biblioteket flytter tilbage til skolen.

Ole Iver og Karsten kontakter fortune Gruppen med henblik på et tæt samarbejde om bruges af deres lokaler, dels for at styrke Fortune Gruppen brugs af deres hus men også få et vi har en mere klar aftale om brug/lån af deres hytte.

j. *Hjemmesiden*: Jesper og Bente. Der arbejdes fortsat.

k. GIM – Lis. Der har været afholdt GIM arrangementer, som også har været udsendt til os alle.

l. *Vandrelaug* – Klaus, 8konen siger, at der er optræk til... en ny vandretur.

m. *Dåsering indsamling* - Lene (farvet ringe dur ikke) Marten har afleveret 7 kg. Og Dorte har afleveret 4 kg direkte. Ringene støbes om i Danmark og metallet til protesser sende til asien, thailand.

9. Valg af gildeledelse: Ole I er genvalgt som gildemester og Martin er genvalgt som (kasserer) skattemester

Jesper stopper som kansler, Marian stillede op og blev valgt, Marian søger evt. gode råd hos Vivi, som har stor erfaring fra distriktet.

Ledelsen støtter Bentes råd om at dele kanslerens opgaver. Jesper fortsætter kontakten til LT-kommune og er samtidig den fra gildet som kan bookke lokaler hos Lyngby Taarbæk Kom

Andreopgaver er bl.a. Gildestråen/dagbog-medlemssystem-indkaldelser-referater- kalender, fødselsdagsliste.

10. Valg af suppleanter for gildeledelse. Vi genvalgte igen Ole C. jette, John M, hvis de opdagede det.

11. **Valg af revisorer og revisorsuppleanter.**: Karsten; Erik Tøt (Hannibal stiller op som revisorsuppleant).

12. Valg af GIM, Lis blev genvalgt

13. Valg af eventuelle udvalgsmedlemmer (har i de sidste år haft en turnus med 2 fra hver gildegruppe bliver

Udpejet til fødselsdagsteam og Juleteam. Det vil vi fortsætte med i 2022-2023.

14. eventuelt

Peer sidder i Sct. Georgsgildernes Fond (solgte børnehaver mv.) og mangler en suppleant til foden som uddeler ca. 300.000 til 400.000 kr. Ud Overvej om det er noget for dig og kontakt Peer.

(Efterfølgende har Peer fået kandidater under Gilderådet, note ref.)

Aften blev oplevet sådan og tak Vibeke for stort smørebrød og John for at få os igennem aftenen.

Referat Ole Iver